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ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ DE QUALITAT DE LA FACULTAT 
DE GEOGRAFIA I HISTÒRIA 
 
 
Dia: divendres, 3 de desembre de 2021 
Hora: 10 h 
Lloc: Videoconferència Teams 
 
 
 
 
Assistents 
Bellviure Pérez, Joel 
Benach Rovira, Núria (presidenta)  
Buxeda Garrigós, Jaume 
Carbonell Guberna, Jaume 
Cattini, Giovanni 
Gené Pinós, Pilar 
Ibáñez Andújar, Àngels 
Jubany Baucells, Olga 
López Cachero, Xavier 
Sánchez Aguilera, Dolores 
Sancho Planas, Marta 
Soler Sala, Maria 
 
Convidats 
Colell Simon, Neus 
Espinach Casacuberta, Marina 
Gomar Bosca, Ada 
 
Han excusat la seva assistència: 
Celigueta Comerma, Gemma 
Creixell Cabeza, Rosa Maria 
García de Oteyza de Ciria, Julia Nieves 
 
Ordre del dia:  
 
1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior 
2. Informe de la presidenta de la Comissió 
3. Aprovació, si s’escau, de la Memòria de Qualitat 2020 
4. Informe previ d’avaluació externa (IPAE) del Centre i els informes preliminars d’acreditació 
de títol (IPA)  del màster en Estudis Avançats en Història de l’Art, màster en Gestió del 
Patrimoni Cultural i Museologia i màster en Música com a Art Interdisciplinària 
5. Torn obert de paraules 
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Desenvolupament de la sessió 
 
1. S’aprova l’acta de la sessió anterior (20 d’abril de 2021), sense esmenes. 
2. La vicedegana de Qualitat i Innovació Docent i presidenta de la Comissió de Qualitat 

informa dels canvis en la renovació de la composició dels membres d’aquesta Comissió. 
Dóna la benvinguda als nous membres que s’incorporen a la Comissió: 
Maria Soler Sala, vicedegana acadèmica, la professora Olga Jubany, l’estudiant Joel 
Bellviure. Com a noves convidades assisteixen Ada Gomar, becària de qualitat, i Marina 
Espinach, becària d’innovació docent. Agraeix a tots l’assistència a la reunió. 
 
En relació a l’actual procés d’acreditació de titulacions, Núria Benach informa que el 
passat 16 de setembre es va constituir el Comitè d’Avaluació Interna (CAI). Explica que a 
hores d’ara la intenció era tenir enllestit l’esborrany de l’autoinforme d’acreditació però 
encara no ho està. Agraeix als responsables de les titulacions la feina feta, així com 
també a la becària de qualitat, Ada Gomar. Així mateix, a Neus Colell i Pilar Gené, per la 
seva disposició a solucionar els problemes que van sorgint. Per a la informació pública de 
l’autoinforme d’acreditació ens acollirem al termini excepcional de 10 dies que estableix la 
normativa. S’aprovarà en tornar de les vacances de Nadal, però abans, tan aviat com 
estigui enllestit, es passarà als membres de la Comissió de Qualitat. 
 
Al gener s’haurà de començar a preparar l’informe de seguiment de centre (ISC) dels 
ensenyaments que no van a acreditació. Aquest informe s’haurà de lliurar a finals del mes 
de març, excepte el del màster en Estudis de Dones, Gènere i Ciutadania, que ha de fer 
un seguiment diferent perquè l’haurà de revisar l’AQU Catalunya per tenir estàndards 
condicionats i s’haurà de lliurar a mitjan febrer. 
 
També informa que l’APQUB ha demanat al Centre que faci un autodiagnosi del SAIQU, 
de cara a la preparació de la futura acreditació institucional de Centre. Ja s’ha fet i s’han 
concretat a curt termini els objectius següents: 
 
- Revisió dels objectius de la política de qualitat de la Facultat 
- Revisió dels PEQ. Han de tenir indicadors per autovaloració i s’hi hauran d’incloure. 

S’ha fixat la data de novembre de 2022 que és quan caduquen els PEQ actuals. Es 
confia a poder tenir el tècnic de qualitat per donar suport en aquests processos. 

- Elaborar el manual de qualitat de la Facultat 
- Recollir indicadors de qualitat de manera organitzada 

 
Els PEQ contenen molta informació i per aquest motiu es va començar la feina de 
diagramar-los. En el sharepoint de la Comissió estan publicats els que estan fets 
(s’adjunten com a annex a aquesta acta). La intenció és diagramar la resta. 
 
L’APQUB també va demanar el percentatge de les millores assolides pels nostres 
ensenyaments el curs 2020-21, de cara a implementar les dades per al contracte-
programa. Amb les dades que van informar els responsables dels ensenyaments que van 
respondre es va fer un percentatge mitjà (84.5%) i es va comunicar a l’Agència. 
 
La coordinadora del màster en Turisme Urbà, Lola Sánchez, demana si es pot avançar la 
feina de revisió dels PEQ, per poder incorporar aquesta informació a l’ISC. Núria Benach 
explica que s’han rebut els informes previs de l’acreditació de tres màsters de la Facultat i 
no hi ha cap  estàndard condicionat, tampoc el 3 que fa referència al sistema de qualitat, i 
això vol dir que han tingut en compte que s’hi està treballant. 
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3. Tal com es va plantejar a l’anterior reunió de la Comissió de Qualitat, s’ha elaborat la 

Memòria de Qualitat 2020. Es presentarà com a evidència dels processos de qualitat de 
la Facultat. S’aprova per unanimitat. 
 

4. Informe previ d’avaluació externa (IPAE) del Centre i els informes preliminars d’acreditació 
de títol (IPA)  del màster en Estudis Avançats en Història de l’Art, màster en Gestió del 
Patrimoni Cultural i Museologia i màster en Música com a Art Interdisciplinària.  
Núria Benach explica que el passat mes de juny el Centre va rebre dues visites del Comitè 
d’avaluació externa d’acreditació. Fins ara només s’han rebut els informes de la segona 
visita, els corresponents als màsters relacionats. Tots tres ensenyaments han renovat les 
acreditacions amb tots els estàndards acreditats sense condicions. 
 

5. Torn obert de paraules 
Maria Soler, vicedegana acadèmica, agraeix tota la feina feta en l’àmbit de qualitat i 
anima a continuar en aquesta línia.  
Jaume Carbonell se suma a l’agraïment i explica que quan es van revisar els PEQ 
estaven força caducats i es va haver de fer amb presses. Ara hi haurà més temps per 
revisar-los i es pot fer més acuradament i encara més si podem tenir l’ajut d’un tècnic de 
qualitat. 
Marta Sancho i Olga Jubany valoren també positivament tota la feina feta fins ara. 
Núria Benach fa el propòsit que aquesta comissió sigui més activa i properament es 
prepararà un pla de treball. 
Afegeix que a primers d’any es tornarà a reunir aquesta comissió per aprovar 
l’autoinforme d’acreditació  

 
 
 
A les 11.30h finalitza la sessió, de la qual com a secretària accidental per absència del 
secretari, estenc aquesta acta. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pilar Gené 

Vist-i-plau 
 
 
 
 
 
 
Dra. Núria Benach Rovira 
Vicedegana de Qualitat  i Innovació Docent 
de la Facultat de Geografia i Història 

 


